

## 主要股東

於二零零六年九月三十日，按本公司根據證券及期貨條例第336條而存置之權益登記冊所記錄，以下股東擁有本公司已發行股本5%或以上之權益。

於本公司股份之好倉：

## SUBSTANTIAL SHAREHOLDERS

At 30 September 2006, according to the register maintained by the Company pursuant to Section 336 of the SFO, the following persons (not being a director of the Company), were interested in 5% or more of the issued share capital of the Company.

Long position in shares of the Company:

股東名稱 Name of shareholder	身份 Capacity	所持已發行 普通股數目 Number of issued ordinary shares held	佔本公司已發行 股本之百分比 Percentage of the Company's issued share capital
Bright Asia Holdings Limited	實益擁有人 Beneficial owner	191,413,194	51.22%
Integrated Asset Management (Asia) Ltd.	實益擁有人 Beneficial owner	41,900,000	11.21%

周德雄先生、周煥燕女士及黃少華女士分別乃Bright Asia Holdings Limited已發行股本60%、20%及20%之實益擁有人。

Mr. Chow Tak Hung, Madam Chow Woon Yin and Madam Wong Siu Wah are beneficial owners of 60%, 20% and 20% respectively of the issued share capital of Bright Asia Holdings Limited.

Yam Tak Cheung先生乃Integrated Asset Management (Asia) Ltd全部已發行股份之實益擁有人。

Mr. Yam Tak Cheung is the beneficial owner of the entire issued share capital of Integrated Asset Management (Asia) Ltd.

除上文披露者外，本公司並未獲知會於二零零六年九月三十日於本公司已發行股本中有任何其他有關權益或淡倉。

Save as disclosed above, the Company has not been notified of any other relevant interests or short positions in the issued share capital of the Company as at 30 September 2006.